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Välkomna!

Plats och datum
Lördagen 20:e april 2023 med start kl. 
10.30. Årsmötet sker även detta året 
digitalt, via Zoom. Instruktioner för hur 
du kan delta kommer via mail samt i 
rasringens FB-grupp och på hemsidan. 
Anslut gärna i god tid för att säkerställa 
att tekniken fungerar och för lite mingel 
innan mötet börjar!

Allmän information
Varje huvudmedlem och familjemedlem 
har en (1) röst. Poströstning godtas. 
Bilagor, Verksamhets-, Räkenskaps- samt 
Revisionsberättelse, Verksamhetsplan, 
Budget inklusive förslag till 
medlemsavgifter, Valberedningens förslag 
och Motioner erhålls via hemsidan (senast 
20/3).

Poströster kan skickas till sammankallande 
för valberedningen, senast 15/4. Maria 
Forssberg, Bruksgården 201, 465 97 
Nossebro. E-post: maria.forssberg@
hotmail.com. Poströst kan tyvärr inte 
skickas med bud då mötet sker digitalt.
 
Föranmälan till årsmötet är inte 
nödvändigt då det hålls digitalt, men vi 
hoppas se att så många medlemmar som 
möjligt deltar.

Aktiviteter
• Kl.10.30 Maine Coon-kattens ordinarie 
årsmöte.
• Grattis till Årets Värvarvinnare 2023 
samt Årets Hedersmedlem 2024.
• Avtackning av avgående 
styrelsemedlemmar.
• Konstituerande möte för nya styrelsen 
(enbart för styrelsens medlemmar).
• Kl.13.00 Föreläsning om Foder 
och näringslära för katt (se separat 
föreläsningsinbjudan).

Dagordning för ordinarie årsmöte
§ 1. Mötet öppnas.
§ 2. Justering av röstlängden.
§ 3. Val av sekreterare för mötet.
§ 4. Val av ordförande att leda årsmötet.
§ 5. Val av två personer som jämte 
mötesordföranden ska justera protokollet.
§ 6. Val av två rösträknare.
§ 7. Fråga om årsmötet har blivit behörigt 
utlyst.
§ 8. Fastställande av dagordningen.
§ 9. Föredragning av verksamhets-, 
räkenskaps- och revisionsberättelsen.
§ 10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.
§ 11. Fastställande av medlemsavgifter, 
budget, verksamhetsplan och 
styrelsekostnader för nästkommande år.
§ 12. Val av styrelse:
- Val av ordförande (2 år) 
- Val av sekreterare (2 år)  
- Val av en ledamot (2 år) 
- Fyllnadsval en ledamot (1 år) 
- Val av två suppleanter (1 år)
§ 13. Val av revisor och revisorssuppleant.
§ 14. Val av tre personer till 
valberedningen, varav en utses till 
sammankallande.
§ 15. Motioner som kommit styrelsen 
tillhanda senast två månader före årsmötet, 
och andra frågor väckta av styrelsen där 
beslut ska fattas.
§ 16. Övriga frågor.
§ 17. Mötet avslutas.
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Verksamhetsberättelse för Maine Coon-katten 
1 november 2022 till 31 oktober 2023 

 
Verksamhetsåret 2022 var Maine Coon-kattens 34:e år. Under året har 4 protokollförda möten 
hållits via Zoom. Däremellan har styrelsen haft tät kontakt via Maine Coon-kattens 
styrelsegrupp på Facebook i ärenden som krävt diskussion samt beslut mellan styrelsemötena. 
 
Ett ordinarie årsmöte samt konstituerande möte hölls den 4e respektive 14e april. Även detta 
årsmötet hölls digitalt via Zoom. I samband med årsmötet 4/4, hölls en föreläsning om artros 
och den seniora katten med veterinär Sarah Stadig. Föreläsningen var öppen för även icke-
medlemmar mot en lägre kostnad, totalt var 35 deltagare anmälda. 
 
Klubbens tidning har kommit ut med fyra nummer. Tidningen trycktes fortsatt i färg av Just 
Nu Tryckeri i Borås. Vi har även under detta verksamhetsåret fått följa upp frågan om 
pliktexemplar, då det visat sig att tryckeriet inte skickat in detta under några års tid. Kungliga 
Biblioteket informerade oss om att de saknade År: 2015, nummer: 3-4 och År: 2016-2021, 
nummer: samtliga. Tryckeriet har fått påminnelse av oss om detta och det som saknades har 
kompletterats med till Kungliga Biblioteket, vilket gått att skicka portofritt. 
 
Ett Klubbmästerskap hölls 9/9 2023, i Lohärads Bygdegård. Domare var Mats Stark samt 
Sirpa Lindelöf. Ett 30-tal katter deltog efter en del sjukdom som lett till ABS. Tack vare idogt 
arbete med reklam om spridningen om information om utställningen kom 138 besökare – 
detta torde vara rekord för besökarantal till klubbmästerskapet! Såväl besökare som utställare 
fick goodiebags av sponsorer. Lotteriets 200 lotter sålde slut på bara några timmar. Årets 
Klubbkatt 2023 utsågs, IC S*Stortassen's Yrsa, JW. Över 100 besökare röstade på Publikens 
favorit, CH SE*Rubycat’s Yeson vann den utmärkelsen. Sammantaget var det en härlig dag 
med många ideella som arbetat hårt för att få ihop allt. Maine Coon-katten gick plus på 
klubbmästerskapet, mycket tack vare det stora antalet betalande besökare. 
 
Samarbetet med klubbens sponsorer, Sveland och Lupus (Four friends), har fortsatt. Även 
samarbetet med MyCatDNA har fortsatt under året, med en rabatt på 20%. Supercat finns 
kvar som samarbetspartner men med en begränsning på vad rabatten omfattar. Kattkompaniet 
erbjuder fortsatt 10%. En ny sponsor i form av Langford vets har tillkommit under oktober 
2023, de erbjuder 20% på sina DNA-tester. 
 
Sponsoransvaret har flyttats från Lisa Warfvinge till Lisabeth Hedman Penn. Funktionen som 
medlemsamsvarig (Annika Lill) har upprättats under verksamhetsåret, för att avlasta 
kassörsposten.  
 
Klubben utsåg även detta år en hedersmedlem (Laszlo Stenstråle, för arbetet med det digitala 
klubbmästerskapet 2021 och hemsidans utveckling) och en Årets Värvare (Anna-Maria Wede, 
Jappcoon’s) av nya medlemmar till klubben.  
 
Tävlingen Årets Katt hölls igen, efter ett uppehåll under pandemin. Maine Coon-kattens 
styrelse beslutade att sänka den nedre gränsen för antalet utställningsresultat för att kunna 
delta i Årets Katt 2022. Bakgrunden till det var att det varit färre utställningar arrangerade 
under 2022 än under åren före pandemin, särskilt under början av året. Genom att ha färre 
utställningsresultat som krav hoppades styrelsen att fler skulle kunna få chansen att delta i 
tävlingen. För de olika klasserna var antalet utställningsresultat för Årets Katt 2022 sänkt till 
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minst 2 (från 3) samt 7 (från 10) för uppfödning. Det fanns deltagare i alla klasser utom i 
Uppfödning, men i varierande antal. Exempelvis. hade klassen för vuxna en tävlande medan 
Junior/Ungdjur hade nio stycken. 
 
Under året har medlemmar fortsatt fått möjlighet att skicka in bilder till klubbens grupp på 
Facebook. Där röstas sedan en vinnare fram varje månad och bilden läggs ut på klubbens 
hemsida som ”månadens bild”. 
 
Hemsidan har kvar föregående års webbansvariga. Styrelsen beslutade att premiera formell 
utbildning bland våra uppfödare och ville därför lyfta fram dessa lite extra. Uppfödare som 
gått PawPeds kurser G1, G2 eller G3 kan presenteras med kursens kokard i listan över 
uppfödare. Även SVERAKs utbildningar kommer att presenteras där, för närvarande har 
enbart UppfödarEttan hållits men även UppfödarTvåan kommer att läggas ut där när kurserna 
gått av stapeln. Kattungeförmedlingen finns fortsatt på Facebook: Maine Coon-kattens 
kattungeförmedling och omplacering. 
 
Det har inte funnits behov av att köpa in fler produkter till klubbshoppen under 
verksamhetsåret och försäljningen har varit relativt låg. 
 
För att främja sammanhållning i rasringen har vi fortsatt hållit Zoom-möten, bland annat har 
initiativet Gruppen för Nya Uppfödare samt andra intresserade (kallat GNU) fortsatt med 
några träffar. Gruppen finns till som resurs för nya uppfödare, med regelbundna träffar, 
digitalt via Zoom samt olika ämnen som avhandlas från en gång till en annan.  
 
Maine Coon-katten har även hållit föreläsningar. Utöver föreläsningen om artros och den 
seniora katten i samband med årsmötet har Ulrika Olsson föreläst om maine coonens historia 
samt även om färg- och mönsterlära. 
 
Rasringen har även bevakat rasens intresse i stort och smått, exempelvis genom att stötta och 
ge råd till kattägare och spekulanter i olika ärenden. Många undrar hur man vet om en 
uppfödare är ansvarsfull, när man får stamtavla, och om fodervärdskap som blir 
problematiska. Under året har styrelsen beslutat att neka ett medlemskap samt att utesluta en 
medlem på grund av oseriös uppfödning, vilket turligt nog väldigt sällan händer. Detta har 
även föranlett att styrelsen skickat in motion om förtydligande i stadgarna om vad som 
förväntas av uppfödare inom rasringen. 
 
Sammanfattningsvis har det varit ett väldigt aktivt år med en ekonomi i god balans, en 
bibehållen gemenskap för medlemmar genom olika aktiviteter och mötespunkter och ett 
klubbmästerskap i fysisk form som vi inte skådat sedan 2019. Väldigt glädjande! 
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Ekonomisk	berättelse,	Maine	Coon-Katten	2022-11-01	–	2023-10-31	
	

Ingående	behållning	på	konto	i	Nordea:	 49	358	

Intäkter	
Föreningens	intäkter	har	under	budgetåret	bestått	

av	följande	poster:	

	

• Medlemsavgifter:	56	250	kr	
• Sponsoravtal:	5	000	kr	
• Klubbshopsförsäljning:	1	141	kr								
• Föreläsning:	7	015	kr	
• KM	(anmälningsavgifter,	entré,	lotter:		

24	030	kr	

	

	

	

Intäkter	totalt:	93	436	kr	

Utgifter	
Föreningens	utgifter	har	under	budgetåret	

bestått	av	följande	poster:	

	

• Medlemstidning:	39	484	kr	
• Layoutprogram	(avseende	år	2021-

2023):	8	477	kr	
• Porto	(ej	tidningens):	616	kr	
• KM:	14	028	kr	
• Hemsida,	Zoom:	3	987	kr	
• Bankens	avgifter:	2	260	kr	
• Inköp	till	klubbshopen:	784	kr	
• Årsmöte/resor/föreläsare/Årets	

katt:	4	938	kr	
• Annonsering:	3	100	kr	

Utgifter	totalt:	77	674	kr					

	

Utgående	behållning	per	2023-10	31	på	Nordea	 65	118	

	

Årets	resultat:	15	762	kr	
	
Medlemsantalet	under	år	2023	var	231	st.	att	jämföra	med	2022	249	st.	och	242	st.	2021.	Intäkterna	på	

detta	har	slagit	väl	ut	då	nya	medlemmar	betalar	200:-	första	året	(har	varit	150:-	tidigare).	

Föreningen	har	haft	flera	föreläsningar	via	Zoom,	några	av	dessa	har	tagit	emot	deltagare	utanför	klubben.	

Då	har	vi	kunnat	debitera	för	detta,	för	icke-medlemmar.	Vi	har	även	kunnat	ta	betalt	för	en	föreläsning,	

även	för	medlemmarna.	Intäkt	för	del	av	denna	föreläsning	kommer	med	ytterligare	2.850:-	under	år	2023-

2024.	Utgift	för	föreläsare	kommer	med	en	faktura	under	år	2024,	med	6.000:-	

KM	under	hösten	anordnades	fysiskt	på	plats	i	Lohärad.	Detta	gav	ett	bra	resultat	med	plus	10.002:-.	Mycket	

pga.	bra	marknadsföring	av	utställningen	vilket	genererade	många	betalade	besökare.	

Klubbshopen	har	haft	relativt	låg	försäljning.	Dock	högre	än	föregående	år.	

Maine	Coon-katten	har	givit	ut	4	nummer	av	medlemstidningen.		

Den	släpande	kostnaden	för	Layoutprogrammet	är	nu	i	fas,	men	har	slagit	för	föreningens	ekonomi	under	

2022-2023.	

Reseersättningen	har	varit	högre	än	föregående	år,	detta	till	stor	del	av	att	klubbens	burar	nu	är	fraktade	

från	Uppsala	till	Nossebro.	

Styrelsen	föreslår	årsmötet	att	godkänna	den	ekonomiska	berättelsen,	samt	att	föra	den	utgående	

behållning	i	ny	räkning.	

Falun	24-01-22	

	

	

Elisabeth	Warfvinge,	kassör	





Verksamhetsplan	
	

1	november	2024	-	31	oktober	2025	
	
	
	
Föreningen	siktar	på	att:	
	

• hålla	årsmöte	någon	gång	mellan	1	mars	och	30	april	2025,	digitalt	eller	fysiskt.	
• dela	ut	priser	till	årets	Värvarvinnare	samt	Hedersmedlem,	vilka	annonseras	i	

samband	med	årsmötet.	
• fortsätta	ge	ut	klubbtidningen	fyra	gånger	per	år,	digitala	eller	papperstidningar.	
• vidareutveckla	och	uppdatera	hemsidan	så	att	den	innehåller	mer	information	

för	maine	coon-ägare	och	-uppfödare.	
• hålla	klubbshoppen	uppdaterad	med	ett	måttligt	men	bra	sortiment	med	maine	

coon-relaterade	prylar	till	rimligt	pris.	
• fortsätta	att	hålla	i	en	förmedling	av	kattungar	och	omplaceringar.	
• bevaka	utvecklingen	i	hälsoprogrammen	som	föreningen	stödjer	och	rapportera	i	

tidningen	och	hälsogruppen	på	Facebook	när	ny	statistik	eller	forskning	kommer	
på	området.	

• bevaka	om	andra	hälsoproblem	dyker	upp	i	rasen	och	i	så	fall	agera	mot	dessa.	
• arbeta	vidare	för	att	få	och	fortsätta	med	bra	sponsorsavtal	som	medlemmarna	

kan	ha	nytta	av.	
• försöka	få	klubbverksamheten	att	successivt	växa	med	fler	informella	träffar	och	

andra	aktiviteter.	
• arrangera	en	eller	flera	föreläsningar.	
• hålla	regelbundna	medlemsträffar	via	Zoom,	både	för	

utbildning/informationsutbyte	och	för	social	samvaro.	
• anordna	klubbmästerskap	under	2025.	
• fortsätta	försöka	involvera	och	aktivera	medlemmarna	i	rasringens	arbete.	
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Budgetförslag		
	

Nov	2023	–	okt	2024	
	

	
Intäkter	 Utgifter	

	

Medlemsavgifter:	 51	000	kr	 Bankens	avgifter:	 2	000	kr	

Samarbetsavtal	Sveland	
(2023-01-01	–	2023-12-31):		

	

5	000	kr	

Hemsida,	Zoom:	

Annonser:	

3	700	kr	

850	kr	

Klubbshop:		 1	000	kr	 Inköp	klubbshop:	 500	kr	

Föreläsning:		 500	kr	 Kontorsmaterial:	 2	500	kr	

	 	 Årets	katt:		 2	700	kr	

	 	 Föreläsning/aktiviteter:	 22	000	kr	

	 	 Medlemstidning	totalt:	

- Tryckeri:	7	875	kr		
- Frimärken:	7	500	kr	
- Layoutprogram:	2	900kr	

	

18	275	kr	

Totalt	intäkter:	 57	500	kr	 Totalt	utgifter:	 52	525	kr	

	

	

	

	

	

	



Styrelsepost Mandattid Ska	väljas	nu? Sittande Villig	att	fortsätta? Valberedningens	förslag	
Ordförande 2	år	(jämna	år) Ja Annika	Wallin Nej Lisa	Warfinge
Sekreterare 2	år	(jämna	år) Ja Catrin	Svantesson Ja Catrin	Svantesson
Kassör 2	år	(ojämna	år) Nej Lisa	Warfvinge Fyllnadsval	1	år Wallingstam	Matilda	 	
Ledamot 2	år	(jämna	år) Ja Ulrika	Olsson Ja Mia	Lundqvist Vice	Ordförande
Ledamot 2	år	(ojämna	år) Ja	(fyllnadsval) Hélène	Holm Fyllnadsval	1	år Lisabeth	Hedman	Penn
Ledamot 2	år	(ojämna	år) Nej Annika	Lill Ja Annika	Lill Medemsansvarig 	
Suppleant 1	år Ja Lisabeth	Hedman	Penn Ja Ulrika	Olsson
Suppleant 1	år Ja Yvonne	Lindskog Nej Pamela	Olsson
Revisor 1	år Ja Ingvar	Nyqvist Ja Ingvar	Nyqvist
Revisorsuppleant 1	år Ja Ann	Torsbring Ja Ann	Torsbring

Valberedning
Post Mandattid Ska	väljas	nu? Sittande Villig	att	fortsätta?
Sammankallande 1	år Ja Maria	Forssberg Ja
Ledamot 1	år Ja Malin	Sundqvist Ja
Ledamot 1	år Ja Ann	Engdahl Ja



Motion	från	Maine	Coon-kattens	styrelse		

till	årsmötet	2023	–	att	röstas	om	för	andra	gången	
	
	
Förslag	till	tillägg	i	slutet	av	§3	i	stadgarna:	
	

"Det	åligger	varje	medlem	i	föreningen	att	stå	för	god	katthållning,	god	avel	och	god	etik."	
	
Motivering:	Som	stadgarna	är	skrivna	nu	kan	man	utesluta	medlem	för	brott	mot	
paragraf	2	eller	3	i	stadgarna.	Men	det	är	svårt	för	en	medlem	att	direkt	"bryta"	mot	

något	i	de	paragraferna.	Vi	behöver	lyckligtvis	mycket	sällan	överväga	uteslutning	av	

medlemmar,	då	de	flesta	gör	så	gott	de	kan	och	förstår.	Det	är	mer	behov	av	

utbildning/upplysning	än	av	uteslutning.	Dock	är	det	viktigt	för	föreningens	seriositet	

att	man	kan	utesluta	medlemmar	som	till	exempel	upprepat	säljer	sjuka	katter	utan	att	

ta	ansvar	för	att	göra	rätt	för	sig,	eller	någon	som	lurar	kattungeköpare.	Med	detta	tillägg	

har	man	lite	lättare	för	att	motivera	en	uteslutning.	

	

*	Vid	årsmötet	2023	var	tryckfelsnisse	framme	i	farten	och	förslaget	innehöll	ett	”för”	för	

mycket,	detta	har	justerats	inför	årsmötet	2024	och	påverkar	inte	innehållet	i	tillägget.	

[Formuleringen	2023:	"Det	åligger	varje	medlem	i	föreningen	att	stå	för	för	god	
katthållning,	god	avel	och	god	etik."]	
	



Datum:	2023-11-17	

Motion	till	Maine	Coon-kattens	årsmöte	2023,	inlämnad	av	Lisa	Warfvinge	och	Annika	Lill	

	

Ett	års	gratis	medlemskap,	året	efter	innevarande	år,	till	styrelsemedlemmar	inom	Maine	Coon-
kattens	förening.		

Förslag:	Att	styrelsemedlemmar	erbjuds	ett	års	gratis	medlemskap,	året	efter	innevarande	år	i	
styrelsen.	Motkravet	är	att	styrelsemedlemmen	medverkar	under	mertalet	av	styrelsemöten,	
förslagsvis	minst	3/4	av	utlysta	styrelsemöten.		

Bakgrund:	Det	är	idag	svårt	att	få	engagerande	styrelsemedlemmar	som	kan	ta	sig	an	arbetsuppgifter	
och	uppdrag	till	Maine	Coon-kattens	förening.	Detta	resulterar	i	att	arbetsbelastningen	inom	
styrelsen	blir	ojämnt	fördelad	och	arbetsbelastningen	tung	för	vissa	av	styrelsemedlemmarna.	
Konsekvenserna	av	detta	medför	svårigheter	i	att	tillsätta	poster	samt	en	risk	i	att	värdefull	
kompetens	inom	styrelsen	går	förlorad.		

Motivering:	Mot	bakgrund	av	de	insatser	som	styrelsemedlemmarna	gör	för	att	främja	Maine	Coon-
katten	och	föreningens	syften,	föreslår	vi	att	de	belönas	med	ett	års	gratis	medlemskap	som	en	form	
av	erkännande	och	uppskattning	för	deras	engagemang	och	arbete.	

-	Ett	gratis	medlemskap	kan	fungera	som	ett	motiverande	incitament	för	nuvarande	och	potentiella	
styrelsemedlemmar	att	fortsätta	sitt	engagemang	och	bidra	till	föreningens	framgång.	

-	Genom	att	erbjuda	ett	års	gratis	medlemskap	blir	föreningen	mer	tillgänglig	och	attraktiv	för	
potentiella	styrelsemedlemmar,	vilket	kan	leda	till	en	bredare	och	mer	mångfaldig	representation	
inom	styrelsen.	

-	Det	sänder	en	tydlig	signal	om	att	föreningen	uppskattar	och	erkänner	det	viktiga	arbete	som	
styrelsen	utför	för	att	främja	Maine	Coon-katten	och	uppfylla	föreningens	mål.	

Ekonomisk	påverkan:	För	att	hantera	den	ekonomiska	påverkan	av	denna	föreslagna	åtgärd,	kan	
föreningen	överväga	att	inkludera	den	i	det	årliga	budgetarbetet.	

	

För	att	genomföra	detta	förslag	föreslår	vi	att	en	omröstning	hålls	vid	nästa	årsmöte.	Om	det	finns	
ett	överväldigande	stöd	för	förslaget,	kan	det	implementeras	som	en	del	av	föreningens	policy.		



Motion	till	Maine	Coon-kattens	årsmöte	2024	
	
Vi	föreslår	ett	tillägg	i	reglerna	för	beräkning	av	årets	maine	coon,	så	att	det	blir	
tydligare	vad	som	gäller.	
	
Nu	står	det:	
Poäng	tas	med	från	högst	5	och	lägst	3	utställningsresultat.	Vid	lika	poäng	vinner	den	
katt	som	har	lägst	antal	medräknade	utställningsresultat.	
	
Ny	text:	
Poäng	tas	med	från	högst	5	och	lägst	3	utställningsresultat.	Dessa	poänger	får	vara	från	
vuxen-,	kastrat-	och	ungdjurs-/juniorklass	blandat.	Vid	lika	poäng	vinner	den	katt	som	
har	lägst	antal	medräknade	utställningsresultat.	
	
	
	
Motivering:	
Det	var	tänkt	att	det	skulle	beräknas	så,	men	som	det	har	stått	har	det	tolkats	olika	av	
olika	personer.	Därför	bör	vi	klargöra	hur	det	ska	beräknas,	på	ett	eller	annat	sätt.	
	
Tanken	med	att	poängerna	får	blandas	är	att	en	katt	som	fyller	ett	år	eller	kastreras	mitt	
under	kalenderåret	inte	ska	missgynnas,	och	att	fler	katter	ska	kunna	delta.	Poängerna	
är	satta	så	att	de	ska	vara	hyfsat	jämförbara	oavsett	vilken	klass	och	vilket	förbund	man	
tävlat	i.	Det	blir	ingen	absolut	rättvisa,	men	det	kan	vi	knappast	få	inom	samma	klass	och	
förbund	heller	då	utställningar	och	klasser	kan	variera	väldigt	mycket	i	antal	tävlande	
katter	och	konkurrens.	Så	att	blanda	klasserna	torde	inte	göra	resultatet	mindre	rättvist.	


